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Besvarelse af spørgsmål nr. 952 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 952 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 24. maj 2022. Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anne Honoré 

Østergaard (V). 

 

 

 

Mattias Tesfaye 

/ 

 

Thomas Højgaard 
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Spørgsmål nr. 952 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren igangsætte en midlertidig registrering, enten ved 

brug af det gamle registreringssystem eller ved anden midlerti-

dig registrering, således at de over 3.000 ventende sager om 

godkendelser af våbentilladelser, fornyelser af tilladelser, god-

kendelser af bestyrelser m.v. kan behandles og besvares?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Politiets Administrative Center (PAC) registrerer oplysninger 

om våbenpåtegning eller godkendelser mv. i Politiets Våbenre-

gister. Registreringerne i Politiets Våbenregister bliver løbende 

holdt op mod oplysninger i bl.a. Kriminalregisteret med henblik 

på at vurdere, om vandelsgodkendelsen kan opretholdes. Af 

hensyn til den nødvendige løbende vandelsvurdering er det 

Rigspolitiets vurdering, at en midlertidig registrering på en an-

den måde end i Politiets Våbenregister ikke vil være hensigts-

mæssig. 

  

Rigspolitiet kan i øvrigt oplyse, at der sammen med leverandø-

ren af IT-systemet arbejdes på højtryk for at gøre systemet fuldt 

funktionsdygtigt hurtigst muligt og for parallelt hermed at ned-

bringe sagsbehandlingstiden i PAC.” 
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